
     
     
     

     
     
     
     
     
     
     
     
  

PROTOKOLL  7 / 2023     
Vrigstad 2023-06-20   
  
Närvarande      
     
     
     
     
    
  Frånvarande  
     

Mats Bergman     
Ann-Marie Nottemark     
Anneli Thylen     
Beatrice Ågren Karlsson    
 Kian Anderson      
   
David Lindström  
Anders Johansson     
  

  Inbjudna 
 
 
   
Teams 

Torbjörn Johansson 

Leif Samuelsson 

 

Michael Thomsen 

§ 87 Mötets öppnande.     
§ 88 Godkännande av dagordning.  
§ 89 Föregående protokoll.  
§ 90 utbildningar 2024.  

a) Rally, genomgång med rallykommittén. 
§ 91 Ekonomiska rapporter. 
§ 92 Information från SBF  

a) Distriktsinformation.   
§ 93 Rapporter från kontaktpersoner och SGA. 
§ 94 Hemsidan. 
§ 95 Arbetsbeskrivning styrelsen.  
§ 96 Funktionärspoolen.  
§ 97 Crosskart- Teamsmöte med SGA. 
§ 98 Sommaren, ledighet och back-up. 
§ 99 Rapporter från styrelsen.    
§ 100 Skrivelser.    
§ 101 Åtgärdslistan.    
§ 102 Övriga frågor.   

a) Prisutdelning Sydsvenska Mästerskapet E-sport. 
§ 103 Nästa möte.     
§ 104 Mötet avslutas.     
  
  

 
 
  
     
     



 
§ 87 Mötets öppnande.     
Mötesordförande Mats Bergman hälsade närvarande välkomna och förklarade mötet 
öppnat.     
     
§ 88 Godkännande av dagordning     
Dagordningen godkändes.   
  
 § 89 Föregående protokoll.    
Föregående mötesprotokoll godkändes, och skrevs under. 
 
§ 90 Utbildning 2024. 
SBF har nu släppt den första delen av utbildningsplattformen, som motsvarar 
funktionär C, man kan inte längre ha utbildningar utan att man går igenom denna och 
blir godkänd. Vi rekommenderar ändå att man har kurser, där man lär ut och 
diskuterar ämnet samt går igenom frågorna på datorn. Information har gått ut till alla 
klubbar, med länkar till sidorna för kursen. 
 

a) Rally, genomgång med rallykommittén. 
Vi har gjort en utvärdering av vårens kurser i Rally, där vi kan konstatera att en 
tvådagarskurs som vi har Smålands bf, är att föredra. Man har inga möjligheter att 
hålla en steg 3–4 kurs på en dag, då utbildningen ska vara på fjorton (14) timmar 
för att vara godkänd. Ska man klara den på en dag måste man göra vissa delar 
hemma innan man har kursen. 
Torbjörn Johansson informerar att man har bra utbildare på teknikersidan, men 
man saknar utbildningsmaterial. 
Leif Samuelsson berättar hur hans kurser genomförs, som tar ca tre (3) timmar. 
Vi ska försöka få ut till klubbarna att man försöker fördela ut sina funktionärer, så 
inte alla går kurs samma år. 
 

 § 91 Ekonomisk rapport.    
Gicks igenom. 
     
§ 92 Information från SBF  

a.  Distriktsinformation.  
Gicks igenom som handlade om SBF:s organisation. 
 

§ 93 Rapport från kontaktpersoner och SGA. 
Gicks igenom. 
 
§ 94 Hemsidan. 
Ann-Marie och Anneli har inte hunnit sätta sig in i den än, men meddelar att man ska 
ha ett teams möte med Jeremias framöver. 
 
§ 95 Arbetsbeskrivning.  
Vi tittade på hur arbetet är fördelat på alla i styrelsen, Ann-Marie och Anneli tittar på 
om man kan fördela ut något av det man gör till nästa möte. 
 
§ 96 Funktionärspoolen.  



Det var dåligt svar från klubbarna ca 7 klubbar hade svarat på vår enkät, och man 
kan konstatera att man inte tycker man har behov av en funktionärspool, därför 
lägger vi ner förslaget. 
 
§ 97 Crosskart-Teamsmöte med SGA. 
Thomas Thomsen SGA Crosskart, var med på teams som ställde en fråga till 
styrelsen angående två crosskartar som ska ha blivit sålda, samt utrustning till dessa, 
dessa ska SBF haft för utlåning. Thomas vill att vi gör en skrivelse till FS, där vi 
ställer frågan var är dessa, samt var är pengarna. Mats gör skrivelsen. 
 
§ 98 Sommaren, ledighet och back-up. 
Anneli och Ann-Marie informerar om att dom är tillgängliga hela sommaren. 
 
§ 99 Rapporter från styrelsen.    
Beatrice- FS-distrikts dialog. 
Mats- Var på Bilcross i Jönköping. 
Ann-Marie- FS-distrikts dialog. 
Anneli-Tillstånd, Teams utbildningsappen mm. 
Kian- Karting tävling i Jönköping. 
 
§ 100 Skrivelser.    
Protokoll som man kan gå in på SBF hemsida och läsa.    
Utträde ur Smålands bf- Smålands racing IF har begärt utträde från Smålands bf, och 
är inte längre medlemmar i Småland. 
JKC beslut- Frankie Larsén kommer närvara på tävlingen 10–11/6 för att mäta ljudet 
på anläggningen vid tävling. 
Algot Andersson TE A, godkändes. 
Ann-Marie Nottemark TL A, godkändes. 
 
§ 101 Åtgärdslistan.    
Gick igenom.   
Årsmötet kommer hållas digitalt den 18/2 2024. 
Prisutdelningen återkommer vi med datum. 
 
 § 102 Övriga frågor.     

a) Prisutdelning Sydsvenska Mästerskap E-sport. 
E- sporten har inkommit med en fråga där man undrar om man kan ha 
prisutdelning vartannat år, då man kör ihop med södra, vi ser inga hinder i 
detta. 

 
Anneli Thylen är nu godkänd som förarutbildare i folkrace. 
Kian har fått frågan från kartingen angående fria starter i Småland, då en förare kan 
köra i flera klasser på en tävling, så blir det ganska stort bortfall för den arrangerande 
klubben ekonomisk. Vi tittar på detta. 
Beatrice kommer åka på juniorlägret i Kalmar. 
Anneli tog upp frågan angående banlicens på radiostyrda banor, Anneli tar reda på 
fakta. 
 
 § 103 Nästa möte.    
Onsdag den 16/8 kl. 19.00 Teams. 
  



 § 104 Mötet avslutas     
Mats Bergman tackar för mötet och avslutar det.     
     
     

     
     

     
     
Vid protokollet     Justeras     

Ann-Marie Nottemark     Mats Bergman     
 


